國立清華大學工程與系統科學系
博士班資格考筆試申請單/結果通知單
Qualifying Written Examination 
Application Form / Result Notice
本人擬參加    學年度 第   學期博士班資格考筆試。本次考試為本人□第一次申請考試  □第二次申請考試 (已通過科目：              )
I will take the qualifying written examination held in the first/second semester of YYYY. This is my □ first  □ second time (subject passed:                 ) taking the qualifying written examination.
	擬 申 請 筆 試 科 目
Subject
	結  果  (系 辦 填 寫)

Result (filled in by the department)

	◆

◆

………………………………………
	□通過Pass
 □不通過Not Pass

□通過Pass
 □不通過Not Pass
………………………………………
截至目前為止共通過

科

So far, you have passed    subject(s).

         


註Note：

1. 資格考一旦向系辦公室登記要參加，便不可以要求退出，如未參加考試，便以零分計，該次考試且計入2次機會中的1次。
Once the registration of the written exam is finished, students cannot cancel the exam. Students absent from the exam will get a score of 0. This is included in the two chances from the written exam.

2. 學生如尚未通過「課程與研究計劃書」審查者，報名時需同時提出該計劃書，供課程委員會審查。
If your “Course and Research Plan Application Form” has not been approved, please apply it together for the review of Academic Committee.
3. 申請資格考口試時，應附此結果通知單及資格考筆試通過函。
Attach the passed Application Form / Result Notice while applying for qualifying oral examination.










申請人(Signature)：










學  號(Student No.)：

                               指導教授(Advisor)：










日期(Date)：民國   年   月  日
系 戳








